Уважаемые коллеги!


Институт истории, археологии и этнографии народов Дальнего Востока ДВО РАН проводит в середине апреля 2011 г. во Владивостоке XIV сессию археологов Дальнего Востока.

Предполагается, что в работе конференции примут участие ученые из других стран.


Работа конференции будет осуществляться по следующим направлениям:

1) Естественно-научные методы и теоретические подходы в археологии;

2) Сибирь, Дальний Восток и Северная Америка в эпоху камня;

3) Северная Пасифика в эпоху палеометалла;

4) Дальний Восток и Центральная Азия в средние века;


Заявки на участие необходимо присылать до 1 февраля 2011 г. по адресу: 690950, Владивосток, Пушкинская 89, Институт истории ДВО РАН, Крадину Н.Н.

факс: (4232) 268-211

E-mail: kradin@mail.ru

В заявке необходимо указать полное имя докладчика (или докладчиков), название доклада/секции, ученую степень и/или звание (если имеется), адрес для дальнейшей переписки.


Подробная информация о конференции, научной и экскурсионной программе, условиях публикации выступлений и финансовых условиях будет сообщена во втором информационном письме.

Оргкомитет конференции
FIRST ANNOUNCEMENT

Dear Colleagues;

Institute of History, Archaeology and Ethnology, Far East Division of the Russian Academy of Sciences is preparing the XIV Conference of the Archaeologists of the Far East and Seberia to be held in April 2011 in Vladivostok. The program of the Symposium is to include interesting excursions to archaeological sites of the prehistoric time, to medieval towns of the Bohai State (8-10 centuries) and Jurchen Empire Chin (12-13 centuries).

The main themes of discussion are as follows:

· Siberia, Far East and Northern America in the Stone Age

· Northern Pacifica in the Early Metall Age

· History and Archaeology of the Bohai State

· Far East and Central Asia in the Middle Age

The detailed information on the Symposium, scientific program and financial terms will be sent in the Second Announcement at the beginning of March 2005.

The requests for participation indicating: full name, addressee, fax, E-mail, title of talk should be sent until February 1, 2011 on the address: Prof. Nikolay N.Kradin, Institute of History, Archaeology and Ethnology, Far Eastern Branch, Russian Academy of Sciences, 89 Pushkinskaya st., Vladivostok, 690950, Russia.

Fax 7 (4232) 268211

Tel. 7(4232) 228067

E-mail: kradin@mail.ru

Organizing Committee

